
Mars 2023 av Susanne Högdal 

 
En kort beskrivning vad ordförandeposten innebär:  
Klubbens ordförande leder styrelsens arbete och ansvarar för att 
beslutad verksamhetsplan och budget samt de beslut som styrelsen tar 
genomförs.  
............. 
Hej Torgny! Vi börjar med att säga GRATTIS! till dig och till oss 
som medlemmar.  
- Tack så mycket! Det känns spännande och kul. Vi har ett viktigt och 
stort arbete att ta vid. På måndag har vi vårt första styrelsemöte. 
 
Hur länge har du varit medlem i Umeå Brukshundklubb?  
- Medlem sedan våren 2022. 
 
Har du tidigare erfarenhet från föreningslivet?  
- Utbildade mig till Tävlingsledare 1984, Ledamot i Umeå BHK 
under åren 1985-87 och Ordförande i Luleå BHK. Är utbildad 
domare. 
 
Vad betyder klubbtillhörighet/föreningsliv för dig?  
- Det som betyder mest för mig är den sociala tillhörigheten, vi 
har ett gemensamt intresse där vi möts tillsammans. Här spelar 
varken ålder eller titlar någon roll.  
Vilken fråga kommer vara viktigast för styrelsen arbetar med 
under kommande år?  
- En av kärnfrågorna kommer vara klubbflytten. Vi behöver 
komma framåt på den punkten. Väldigt viktigt för hela 
klubbverksamheten. Vi måste få en plats att samlas på.  
 
Privat, vem är Torgny?  
- Jag gillar naturen (naturmupp) det har följt mig genom hela 
livet. Det jag blir intresserad av grottar jag ner mig i fullt ut. 
Just nu försöker jag att lära mig att kasta med flugspö utan 
trassel med linan. Jag tycker om att delge andra mina 
erfarenheter och kunskaper och gläds över andras framgångar. 
Älskar att laga mat över öppen eld, det är livet!  
 
Hur ser din "hundfamilj" ut?  
- Just nu består den av sambon Maries schäfertik Hädwig samt min 
mallekille, Frost. 
 
Vad har du för hunderfarenhet?  
- 1980 skaffade jag min första hund som var en dobermanntik som 
jag hade mycket roligt tillsammans med. Korad, SBCH, SUCH, 
SPH3, SÖK3 SKH3 är titlar Winner Hoof Micro MY fick under våra 
aktiva år. Min tävlingsdebut gjorde jag 1988 och det var på 
Paltprovet i Piteå. Jag åkte hem med ett knappt godkänt resultat 
och jag minns att jag var jättenöjd. Jag blev kallad 
"Sorseleskräcken" efter detta.  



Tillsammans med Mico My kvalificerade vi oss fyra år till SM i sök, deltog endast två gånger, 
men som resulterade i en 5:e plats och ett brons.  
Förutom dobermann har jag haft både schäfer, kelpie och bordercollie. Har också haft 
slädhundar och kört/tävlat långdistans (över 25 mil och längre).  
 
Mitt aktiva hundliv sträcker sig över 28 år, så man kan nog lugnt kalla mig hundnörd.  
Idag har jag en ung mallehane som jag precis börjat klättra i klasserna och som jag tävlar 
spår, sök och skydd med. 
 
Det visste vi inte om Torgny:  

- Det får ni lista ut själva.  
 

 

 


